

គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំង
អំពើជួញដូរមនុស្ស



អគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ
លេខាធិការដ្ឋានរដ្ឋបាលស្រុក

**កំណត់ហេតុ
កិច្ចប្រជុំពិភាក្សាស្តីពី**

**ការពិនិត្យលទ្ធផល និងការផ្តល់ពិន្ទុ នៃការងារវាយតម្លៃសកម្មភាពការងារ
ប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ជូនរាជធានី-ខេត្ត**

ថ្ងៃពុធ ពីរកើត ខែជេស្ឋ ឆ្នាំរកា សំរិទ្ធស័ក ព.សពីរពាន់ប្រាំរយហុកសិបពីរ ត្រូវនឹងថ្ងៃទីដប់ប្រាំមួយ ខែឧសភា ឆ្នាំពីរពាន់ដប់ប្រាំបី វេលាម៉ោងដប់បួន និងសាមសិបនាទីរៀល នៅសាលប្រជុំអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ មានបើកកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាស្តីពីការពិនិត្យលទ្ធផល និង ការផ្តល់ពិន្ទុ នៃការងារវាយតម្លៃសកម្មភាពការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ជូនរាជធានី-ខេត្ត ក្រោមអធិបតីភាព **លោកជំទាវ ជូ ប៊ុនអេង** រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ ដោយមានការអញ្ជើញចូលរួមពី ឯកឧត្តម នាយឧត្តមសេនីយ៍ អគ្គលេខាធិការ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរង នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ លោក លោកស្រីតំណាងក្រសួង ស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធ និងមន្ត្រីមួយចំនួនទៀត។

ជាកិច្ចចាប់ផ្តើម លោកជំទាវ ជូ ប៊ុនអេង រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ បានមានប្រសាសន៍ស្នាគមន៍ចំពោះវត្តមានរបស់ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី និងមន្ត្រីពាក់ព័ន្ធទាំងអស់នាពេលនេះ។ លោកជំទាវ មានប្រសាសន៍បន្តថា៖ យើងបានធ្វើការឯកភាពគ្នារួចមកហើយលើការវាយតម្លៃ និង ផ្តល់ពិន្ទុលើសកម្មភាពការងារពាក់ព័ន្ធការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស របស់រាជធានី-ខេត្ត ដែលបានអនុវត្តក្នុងឆ្នាំ២០១៧កន្លងមក លោកជំទាវ ស្នើឲ្យសមាជិកអង្គប្រជុំទាំងអស់ ពិនិត្យ និងកែសម្រួលលើការផ្តល់ពិន្ទុជូនរាជធានី-ខេត្ត ដែលបានចែកជូន និងសូមឲ្យសមាជិកអង្គប្រជុំទាំងអស់រក្សាការសម្ងាត់អំពីការដាក់ពិន្ទុទាំងអស់នេះសូមកុំផ្សព្វផ្សាយទៅតាមរាជធានី-ខេត្ត។

ឯកឧត្តម នាយឧត្តមសេនីយ៍ ថេង សំរេត អគ្គលេខាធិការ នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ យើងជាយន្តការប្រមូលផ្តុំ តែមានរាជធានី-ខេត្ត មួយចំនួនមិនទាន់បានជួបប្រជុំគ្នាផង ដូច្នោះសូម ឯកឧត្តម វ៉ែម ច័ន្ទណារ៉ុ ត្រូវត្រួតពិនិត្យឡើងវិញលើការងារនេះឡើងវិញសម្រាប់ឆ្នាំក្រោយ យើងគួរផ្តោតលើការងារ បង្ការទប់ស្កាត់ និងការងារជួយជនរងគ្រោះ ឲ្យបានច្រើនក្នុងការដាក់ពិន្ទុឲ្យបានត្រឹមត្រូវ។

លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំ មានប្រសាសន៍បន្ត ចំពោះខេត្តបន្ទាយមានជ័យ មានការងារពាក់ព័ន្ធនឹងការប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្សច្រើន មានកិច្ចសហប្រតិបត្តិការជាមួយប្រទេសថៃ មានកិច្ចប្រជុំច្រើន តែពុំមានរបាយការណ៍ផ្តល់មកសោះ នេះក៏ដោយសារការងារនៅក្នុងក្រុមពុំសូវមានការសហការគ្នាទេ។ ចំពោះការងារធ្វើរបាយការណ៍យើងធ្វើឲ្យត្រូវទៅតាមយុទ្ធសាស្ត្រទាំង០៤ ខ្លះខាតបន្តិចបន្តួចវាមិនមានបញ្ហាអ្វីបោទទេ។ ចំពោះ

ការងារបង្ការទប់ស្កាត់ រាជធានី-ខេត្ត គួរធ្វើការផ្សព្វផ្សាយទៅដល់ប្រជាពលរដ្ឋឲ្យបានច្រើន តែខ្ញុំសង្កេតឃើញថាដូចជាមិនសូវយកចិត្តទុកដាក់ប៉ុន្មានទេ បើខ្ញុំជំរុញបាននាំគ្នាធ្វើ។ ការងារជួយជនរងគ្រោះ៖ តើរាជធានី-ខេត្ត ត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះជាមួយជនរងគ្រោះ? យើងត្រូវចុះសួរសុខទុក្ខពួកគាត់ ជាលក្ខណៈស៊ើបសួរព័ត៌មានពីគាត់ ដោយមាននាំជំនួយខ្លះទៅជាមួយផងដើម្បីឲ្យគាត់មានការជឿជាក់លើយើង សំខាន់យើងត្រូវដឹងពីផលលំបាក នៃការធ្វើចំណាកស្រុករបស់គាត់ គ្រួសារ និងកូនចៅគាត់។ ការងារអនុវត្តច្បាប់ យើងគួរបាច់អារម្មណ៍ជាមួយករណីជួញដូរមនុស្ស ដូចជាការរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយជនបរទេសទៅក្រៅប្រទេស កុំចេះតែនិយាយថាអត់មានអីទេ។ លោកជំទាវបានមានប្រសាសន៍ថា យើងបានសុំគោលការណ៍ទៅ សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាប្រធាន គ.ជ.ប.ជ ផ្តល់ជំនួយលើកទឹកចិត្ត និងលិខិតសរសើរដែលមានប៊ិកម្រិត៖ ទី១-ទឹកប្រាក់៣លានរៀល, ទី២-ទឹកប្រាក់២លានរៀល, ទី៣-ទឹកប្រាក់១លានរៀល។ ខ្ញុំបានស្នើ សម្តេចក្រឡាហោម ផងដែរចំពោះរាជធានី-ខេត្តទាំងអស់ រាល់សកម្មភាពការងារទាក់ទងការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ត្រូវមានរបាយការណ៍ និងសូមគ្រប់ក្រសួង ស្ថាប័ន មេត្តាបញ្ជូនរបាយការណ៍មកឲ្យបានទៀងទាត់ ទៅតាមយុទ្ធសាស្ត្រទាំង៤។

ចុងបញ្ចប់ នៃកិច្ចប្រជុំ លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំ មានប្រសាសន៍ដាស់តឿន ដល់រាជធានី-ខេត្ត ជំរុញលើការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ត្រូវកោះប្រជុំសមាជិកខ្លួនតាមបណ្តាមន្ទីរពាក់ព័ន្ធជំរុញរាជធានី-ខេត្ត ត្រូវរៀបចំប្រជុំឲ្យបានញឹកញាប់។ យើងនឹងរៀបចំផែនការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស រយៈពេល០៥ឆ្នាំ សូមឲ្យក្រសួង ស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធនីមួយៗត្រៀមគំនិតយោបល់ដើម្បីដាក់បញ្ចូលក្នុងរបាយការណ៍ផង ជាពិសេសក្រុមការងារទាំង០៦ សូមកោះប្រជុំសមាជិកខ្លួន និងស្រង់យកគន្លឹះសំខាន់ៗ ពីសកម្មភាពការងាររបស់ក្រុម សូមកុំគិតពីបញ្ហាថវិកា ត្រូវគិតការងារយុទ្ធសាស្ត្រអ្វីខ្លះសម្រាប់ក្រុម?

កិច្ចប្រជុំពិភាក្សាបានបញ្ចប់នៅវេលាម៉ោង ដប់ប្រាំ និងម៉ែនាទី ថ្ងៃខែឆ្នាំដដែល។

ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ២កើត ខែជេស្ឋ ឆ្នាំច សំរឹទ្ធស័ក ព.ស២៥៦២

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៧ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១៨

អ្នកធ្វើកំណត់ហេតុ



វរសេនីយ៍ត្រី.សសវ ស៊ុន ណុន

គោរពជូន

លោកជំទាវ រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ

និងលោកអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ

មេត្តាជ្រាបដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់។

ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ២កើត ខែជេស្ឋ ឆ្នាំច សំរឹទ្ធស័ក ព.ស២៥៦២

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៧ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១៨

ប្រធានលេខាធិការដ្ឋាន



ឧត្តមសេនីយ៍ទោ. គង់ ពុទ្ធី

2105/18
Handwritten notes and signature in the left margin.

គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំង
 អំពើជួញដូរមនុស្ស
 អគ្គលេខាធិការ ជួន ឌឹម ឈ



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
 ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

បញ្ជីឈ្មោះ

ក្រុមការងារជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងជួញដូរមនុស្ស បានប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងឯកសារ (CRM) ដើម្បីត្រួតពិនិត្យ និងគ្រប់គ្រងស្ថានភាពស្រាវជ្រាវ និងការងារផ្សេងៗទៀត។ ឯកសារទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជូនទៅក្រុមការងារជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងជួញដូរមនុស្ស ដើម្បីត្រួតពិនិត្យ និងគ្រប់គ្រងស្ថានភាពស្រាវជ្រាវ និងការងារផ្សេងៗទៀត។

លេខ	នាម ត្រកូល/ឈ្មោះ	ភេទ/Sex	តួនាទី/Position	អង្គការ/Organization	លេខទូរស័ព្ទ/Phone	ហត្ថលេខា/Sign
០១	លោកជំទាវ ជួន ឌឹម ឈ	ស្រី	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គណៈកម្មាធិការជាតិ គ ជ ប ជ	012 872 639	
០២	ឯ.ឧ នាយ.ឧ ចៅង សំអាត	ប្រុស	អគ្គលេខាធិការ	អគ្គលេខាធិការ គ ជ ប ជ	097 726 9999	
០៣	លោកជំទាវ ជួន ឌឹម ឈ	ស្រី	ប្រធានការងារ	គ. ភាសា	088 753 8888	
០៤	លោកជំទាវ ជួន ឌឹម ឈ	ស.	អគ្គលេខាធិការ	គ. ភាសា	012 872 639	
០៥	លោកជំទាវ ជួន ឌឹម ឈ	ស្រី	អគ្គលេខាធិការ	គ. ភាសា	012 617 751	
០៦	លោកជំទាវ ជួន ឌឹម ឈ	ស	អគ្គលេខាធិការ	គ. ភាសា	012 820 023	
០៧	លោកជំទាវ ជួន ឌឹម ឈ	ស	អគ្គលេខាធិការ	គ. ភាសា	012 727 593	
០៨	លោកជំទាវ ជួន ឌឹម ឈ	ស	អគ្គលេខាធិការ	គ. ភាសា	077 333 566	

